
Sektionsmöte Strands IF friidrott 2021-08-23

1. Mötets öppnande 
Ordförande hälsar alla välkomna till mötet och förklarar det öppnat. 

2. Närvarande
Närvarande: Johanna Bolin, Anders Silén, Lars Renström, Lina Quick, Sandra 
Stark, Mikael Ohlsson

Frånvarande:

3. Val av sekreterare för mötet

Lars Renström

4. Godkännande av dagordning
Föreslagen dagordning godkänns med tillägg av att diskutera omkring att 
Joakim Enerud avsagt sig att vara ansvarig för Blodomloppet under punkt 7. 

5. Genomgång av tidigare protokoll

Föregående protokoll gicks igenom översiktligt.

6. Ekonomi

Anmälningsuppgifter och annat för tävlingar i sommar har trillat in. Vi 
hoppas kunna söka bidrag från RF även i år för förlorade intäkter i 
samband med bantat Blodomlopp. Fakturaunderlag för Strands 
Ungdomsspel ska skapas från Easyrecord och mailas till Anders och 
Bernt, Lars fixar detta. 

 

7. Blodomloppet

Blodomloppet samlades förra måndagen men inga stora punkter fanns att ta upp
förutom att Joakim E flaggat att han vill avsluta sitt uppdrag som ytterst 
ansvarig för Blodomloppet. Uppdraget i sig är ganska omfattande till sin natur 
och att hitta en ersättare är inte lätt. Vi funderar på om det skulle vara möjligt 
med samarbete med Hej Aktivitet och Patrik Hedman. Vi föreslår ett möte med 
Joakim, Hej Aktivitet och Patrik och börjar med att kontakta Joakim med förslag 
till upplägget och föreslår att vi tar en inledande träff måndag 30/8 kl 17.30 i 
samband med träning på Glysis. Lars tar kontakt med Joakim och Johanna 
kontaktar Patrik.
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8. Mötesfrågor 

8.1 Tävlingar 
Genomförda: Strands Ungdomsspel arrangerades den 2021-08-15. En 
utvärdering behöver göras så snart som möjligt. Vi föreslår att vi även använder 
Easyrecord till kommande Guldjakt och att vi därefter utvärderar båda 
tävlingarna för att lära oss vad som fungerat bra och mindre bra under och efter
tävlingarna. Lina och Johanna tar fram ett frågeformulär som skickas till 
grenledare och kiosk/sekretariat/målkamera innan det fysiska mötet genomförs.

Kommande: Guldjakt 2021-09-04

8.2 Friidrottsskolan
Friidrottsskolan genomfördes under vecka 32. Sandra var ansvarig och 
feedbacken har hittills varit mycket positiv och många nya deltagare har visat 
sig på efterföljande träningar.

8.3 RF-SISU
Det arbete som påbörjats i samarbete med SISU gällande ledarrekrytering, 
organisation mm bör planeras in under hösten för att kunna slutföras samt 
planeras som ett arbete som ständigt fortgår. Styrelsen beslutar därför att efter 
att utvärdering är gjord för sommarens tävlingar och kontakten med Hej 
Aktivitet är gjord fundera vidare på vad vi vill ha hjälp med fortsättningsvis, 
förslagsvis ett möte under oktober gällande detta.

Det har kommit in önskemål om att arbeta med sektionens värdegrund och 
attityder. SISU har ett koncept som heter ”Skippa attityden”. Styrelsen beslutar 
att skjuta frågan vidare till träningsgrupperna och kanske göra en satsning 
under våren då vi inte vill dra igång för många projekt samtidigt nu i höst.

- Skippa attityden är en metod utvecklad av RF-SISU Gävleborg. Inom ramen 
för arbetet utbildar vi ambassadörer som åker ut till länets föreningar 
och träffar barn- och ungdomslag och träningsgrupper i samband med träning 
för att ha samtal och korta workshops. Vi genomför 4 träffar per grupp och 
temat är idrottens värdegrund och vikten av att ta ställning för hur vi vill vara 
mot varandra.

Hittills i år har vi, tillsammans med våra ungdomsambassadörer, genomfört mer
än 150 utbildningstillfällen.

Arbetet med Skippa attityden genomförs i samverkan med Länsförsäkringars 
Samhällsfond. 

9. Övriga punkter 

Vi har inte fått någon feedback än på vårat förslag på Skolförråd på Glysis, men 
det kanske kommer nu när semestrarna är slut. Även statusen för kastplanen är 
okänd.
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10. Nästa styrelsemöte

Nästkommande möte planeras till 20/9 kl 19.  

11. Mötets avslutande
Mötet avslutades. 
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